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De heer J. van Putten 

Per e-mail verzonden 

 

 

 

Uw brief van 11 januari 2023 Ons kenmerk 1379529 

Uw e-mailadres  Bijlage  

Datum 9 februari 2023 Behandeld door D. van Huizen 

Onderwerp Beantwoording schriftelijke vragen J. van Putten 

(CU-SGP) over Kazerne Zeewolde 

Team Directie 

    

Geachte heer Jaco van Putten, 

Op 11 januari 2023 heeft u namens de fractie van ChristenUnie-SGP vragen gesteld ex artikel 33 van 
het Reglement van Orde van de Gemeenteraad over de mogelijke Kazerne Zeewolde. Met deze brief 
reageren wij op uw vragen. 

1. Is het college formeel op de hoogte gesteld van de mogelijke komst van de nieuwe kazerne van 
Defensie in Zeewolde bij de Nijkerkerbrug? En zo ja, door wie? 

Het college is niet formeel op de hoogte gesteld door 1 van de betrokken partijen. 

2. Is het college van mening dat de komst van een nieuwe kazerne op de locatie bij de Nijkerkerbrug 
impact zal meebrengen voor de gemeente Nijkerk? En zo ja, welke impact kan dat zijn? 

De mogelijke komst van een kazernecomplex, het definitieve besluit moet nog genomen worden, zal 
impact op onze gemeente hebben. De grootschalige omvang en de locatie van het kazernecomplex is 
zodanig dat er gevolgen zullen zijn voor o.a. mobiliteitsvraagstukken, waaronder verkeersafwikkeling 
en openbaar vervoer, woningmarkt, lokale economie, werkgelegenheid, recreatie en toerisme. 

3. Is het college al of gaat het college hierover op korte termijn in gesprek met betrokken partijen 
zoals: Ministerie van Defensie, provincies Flevoland en Gelderland? Wat is de inzet van het college bij 
deze gesprekken? 

Op maandag 23 januari heeft een eerste gesprek plaatsgevonden met een afvaardiging van het 
college van Zeewolde. In dit gesprek zijn wij geïnformeerd voor zover Zeewolde van de plannen op de 
hoogte is. Wij hebben gezamenlijk geconcludeerd dat er gemeenschappelijke belangen zijn als de 
plannen van defensie doorgang vinden. 
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In dat geval is het verstandig om hierover afstemming te zoeken, ook met andere overheden. De 
vertegenwoordiging van Zeewolde heeft toegezegd om de primair verantwoordelijken bij defensie te 
vragen om ons op korte termijn nader te informeren. 

4. Hoe gaat u als college de raad en de inwoners van Nijkerk transparant en tijdig meenemen in de 
verdere ontwikkelingen? 

Wij zullen u als raad en de inwoners en ondernemers van Nijkerk tijdig en transparant informeren. 
Daarnaast denken wij dat instrumenten van consultatie en participatie richting de samenleving ook 
aan de orde zijn. 

Tevens zullen wij uw raad in een vroegtijdig stadium betrekken. Dit kan zijn ten behoeve van 
richtinggevende uitspraken dan wel het voorleggen van voorstellen in de vorm van een raadsbesluit. 

Wij hopen uw vragen hiermee voldoende beantwoord te hebben. 

 

Hoogachtend, 

 

Burgemeester en wethouders van Nijkerk, 

de loco-secretaris,           de burgemeester, 

 

 

 

de heer C.D.H. van Hoeve    de heer mr. drs. G.D. Renkema 

 

 

 

 

 

 


